
Bestyrelsesmøde 28/2-22 
 

 

Til stede er Morten Sandersen, Camilia Jørgensen, Marianne Dyreborg og Ea Eriksen. 

 

 

dagsorden: 

- Tv pakke 

Ea kontakter YouSee og hører om vores aftale, og hvordan vi kommer ud af den. 

 

spørgsmålet er, om der skal stemmes om det er individuel betaling, eller om det er 

grundejerforeningen der skal stå for betalingen (ligger i kontingentet).  

 

- vedtægter 

Vi tager den op til næste bestyrelsesmøde.  

 

- legeplads 

Der er blevet informeret om planen for økonomi og donationer til legepladsen, som skal 

tages op og stemmes om til generalforsamlingen. Der skal stemmes om foreningen er enig i, 

vi må bruge 100.000kr. og placering. 

 

- fest 

Vi vil gerne have genindført en sommerfest, vi skal til generalforsamling have valgt et 

festudvalg. 

 

- Økonomi 

Økonomien ser sund ud, men vi har stadig ikke det helt store overblik, hvad der kan komme 

af uforudsete regninger, der er f.eks. nogle regnvandskloakker, som ikke er blevet renset i 

12 år. Morten prøver fortsat at få fat i banken. 

 

- finde dato for generalforsamling 

Der bliver afholdt generalforsamling onsdag den 30/3-22 

 

- lave Program til generalforsamlingen - Vi har lavet program løbende. Det skal deles 

ud inden den 16/3-22. 

 

- Hjemmeside 

Camilla skal lægge  

- referat op 

- legeplads tilbud 

- sponsorat eksempel 

- indkaldelse til generalforsamling 

- link til yousee 

- budget 

 

 


